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begyndelsen af det 20. ärhun-
drede sig ikke ned og laver en
fem-ärs plan for sin missions-
strategi. Man er sig meget be-
vidst, at man er en lille be-
vagelse. Man ved, at man ikke
har en mangde kandidater til
missionstjenesten. I stedet for
at ville det store, som man ikke
kan, gür man det lille, som
man kan. Siger ja til de kandi-
dater, der er for händen. Og
disse var overvejende tals-
mand for den indirekte mis-
sion. Disse fär stor frihed, men
ogsä opmuntringer om ikke at
glemme, at de er Israelsmis-
sionarer. I arbejdet i Koben-
havn viser man, at man vil
direkte mission.

Pä en sädan baggrund har
jeg ikke personligt brug for at
formulere en fast missions-
strategi for Israelsmissionen her
ved begyndelsen af det tredje

ärtusind. Jeg mener imidlertid,
at l6bende missionsstrategiske
overvejelser skal finde sted. En
fast formuleret missionsstrategi
vil efter min mening udelukke
nogle. Derfor ger jeg mig til
talsmand for status quo: En
klar forankring og profilering
af, at DIM's primare mäl er at
bidrage til, at jOder mOder
evangeliet - det evangelium
uden hvilket der ikke er frelse -
og en stor äbenhed over for,
hvordan dette mäl kan näs,
dvs. i erkendelse af, at vi er
smä, sä vi ikke handler ud fra
(urealistiske) missions-strate-
giel men lader personer og
disses ressourcer bestemme,
hvor vi kan vere til hjelp i den
missionsopgave, som ligger
foran os, og hvoraf vi - interna-
tionalt set - er en meget lille
del.
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